



HEBE HAVEN YACHT CLUB 24 HOUR CHARITY DINGHY RACE 2019



白沙灣遊艇會 24 小時慈善小艇賽

5th - 6th October 2019

For charities



兒童癌病基金
Children's Cancer Foundation



Sailors' Club of
HONG KONG

勵智協進會



IDEAL



新切 TREATS



西貢區社區中心
SAI KUNG DISTRICT COMMUNITY CENTRE

TEAM ENTRY FORM 報名表格

Welcome to the HHYC 24 Hour Charity Dinghy Race 2019. We hope you have a lot of fun at the event, but as well as fun there is a serious purpose to the whole event which is to raise money for the very deserving charities that we support. Please make every effort to raise as much as possible and at least the amount that you pledge below.

歡迎參加白沙灣遊艇會 24 小時慈善小艇賽 2019。本活動的宗旨是為需要支持的慈善機構籌集善款。我們希望您能享受活動的樂趣之餘，也不忘行善。請盡力為活動籌集盡多的善款，至少是你於下表中所承諾的金額。

(Please fill in with BLOCK letter 請以正楷填寫)	
Team Information 參賽隊資料	
Team Name 參賽隊名	No. of Participants 參賽人數
School/Organization/Corporate (if applicable) 學校/組織/企業名稱 (如適用)	
Team Captain Name 隊長姓名 Email Address 電郵地址	Contact No. 聯絡電話
Team Deputy Captain Name 副隊長姓名 Email Address 電郵地址	Contact No. 聯絡電話
Lead Contact Person Name 主要聯繫人姓名 Correspondence Address 通訊地址 Email Address 電郵地址	Mobile No. 手提電話

Preferred Boat Type 參賽組別			
Please select your preferred boat type 請選擇你心儀的艇種 (The entry per boat is HK\$3,000.00 每艘艇報名費用為港幣 3,000 元正)			
<input type="checkbox"/> RS Quest	<input type="checkbox"/> RS Feva	<input type="checkbox"/> Optimist	
<input type="checkbox"/> Laser Pico	<input type="checkbox"/> Hansa 303	<input type="checkbox"/> Hansa Liberty	
Select one of the following Categories to enter (optional) 可選擇參加以下其中一個組別挑戰 (非強制)			
<input type="checkbox"/> School Team 學校組		<input type="checkbox"/> Charity Team 慈善組	
<input type="checkbox"/> Corporate Team 企業組		<input type="checkbox"/> Country Team 國家組	Country to sail under: 所屬國家

Required Facilities 其他設施	
<input type="checkbox"/> Boat Parking (Cost and availability subjected to confirmation 費用及可用性須視乎個別情況而定)	

Fee and Donation 費用和捐款

Entry Fee 報名費：

The entry fee per boat is HK\$3,000.00 每艘艇報名費用為港幣 3,000 元正)

(Please note that payment of the entry fee is required within 5 working days after submission of the entry form to reserve a boat. The entry fee will not be refundable after 12:00 on Thursday 19th September 2019.)

(請在報名后 5 個工作天內付清報名費以便預留所選擇艇種。報名費在 2019 年 9 月 19 日 12 : 00 后將不接受退款。)

Donations Target 籌集善款目標

Our target is to raise HK\$ per boat.

每艘艇的籌集善款目標是港幣 元正。

A Sponsorship pack to help teams to raise money will be supplied by the Organizing Authority.

每隊均會收到主辦單位提供的募捐包以協助籌募捐款。

The Event Overall Trophy Winner will be awarded to the winning team using a combination of the total money raised and the corrected average lap time. 全場冠軍將頒發予在籌集善款數和單圈修正時間中表現最好的隊伍。

Payment Method 付款方法

Pay by cheque 支票付款

Please make cheques payable to “The Hebe Haven Yacht Club Ltd” with “Hebe Haven 24 Hour Charity Dinghy Race 2019” marked on the back and mail to “Hebe Haven Yacht Club, 10.5 miles, Hiram’s Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T., Hong Kong”.

支票抬頭：The Hebe Haven Yacht Club Ltd.

請於支票背面寫上 “Hebe Haven 24 Hour Charity Dinghy Race 2019” 字樣，並寄往香港新界西貢白沙灣西貢公路十咪半白沙灣遊艇會。

Name of Bank 銀行

Cheque No. 支票號碼

Amount 金額 HK\$

Debit my membership account

HHYC

RHKYC

ABC

Membership No: 會員號碼

Amount 金額 HK\$

*Donation receipt(s) will only be issued to the money raised and not the entry fee. 捐款收據只開付予所籌善款，不適用於報名費。

Waiver & Release Agreement 豁免法律責任及聲明

I, undersigned on behalf of the team, wish to enter the Hebe Haven 24 Hour Charity Dinghy Race 2019. We confirm and agree that we shall comply with all relevant rules and regulations and other arrangements made by the organizer and shall take part in the event entirely at our own risks and we shall not hold the organizer, any sponsors and/ or supporting organizations responsible for any accident of whatever kind, resulting in death or injury, and/ or for any damage, loss or destruction of personal properties during the course of the event. We further grant the Club the right to use any photograph and/ or film of the team during the event without any financial obligations. We hereby declare that the data & information given on the entry form are correct.

本人謹代表本隊隊員，就參加 Hebe Haven 24 Hour Charity Dinghy Race 2019，特此聲明並保證本隊隊員會遵守主辦機構所定之賽事規則及任何活動安排。倘於活動期間發生意外，包括死亡、受傷或財物損失，本隊隊員將自行承擔一切責任；主辦機構、各贊助機構及支援機構無須對此作出賠償或負上任何法律責任。本隊隊員同意賽事籌委會無償使用本隊隊員之肖像及影片。本人謹代表本隊隊員聲明在報名表格上之資料正確無誤。

Yes, I agree 我同意

Name 姓名:

Date 日期:

Signature 簽名:

ENTRY: Entries may be sent by 1) Post to Hebe Haven Yacht Club, 10½ miles Hiram’s Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung; 2) Email to the sailing office at sailing@hhyc.org.hk; 3) Fax to the sailing office at +852 2358 1017; 4) In person to the sailing office

HHYC reserves the right to limit or reject an entry without reason. Race details please refer to the 24 Hour Charity Dinghy Race Notice of Race available on the 24 Hour Race Website www.hebehaven24hour.com and the HHYC website www.hhyc.org.hk.

ENQUIRIES: HHYC Sailing Centre sailing@hhyc.org.hk or +852 27197932

報名: 表格可 1) 郵寄至香港新界西貢白沙灣西貢公路十咪半白沙灣遊艇會; 2) 電郵至 sailing@hhyc.org.hk; 3) 傳真至 +852 2358 1017 4) 親身交予帆船訓練中心

本會保留限制及拒絕報名的權利。比賽詳情請參閱比賽網頁 www.hebehaven24hour.com 或白沙灣遊艇會網頁 www.hhyc.org.hk。

查詢: 白沙灣遊艇會帆船訓練中心 sailing@hhyc.org.hk 或 +852 27197932